

## KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

7<sup>th</sup> December 2023

## Updated Arrangement for Use of Bowling Greens (To be effective from 7<sup>th</sup> December 2023)

The General Committee has decided to reschedule the Green's opening hours as follows:

Day	Green Open Time	Details
Tuesday	12:00 noon – 6:00 p.m.	Lawn Bowlers Self-practice or Social Games
	6:30 p.m. – 9:00 p.m.	Only for National Competitions of HLKBA  • Prior approval from KBGC Office is required for reservation of specific rinks
Thursday	12:00 noon – 2:30 p.m.	Lawn Bowlers Self-practice
	2:30 p.m. – 6:00 p.m.	League Games Lawn Bowlers Roll-up
	6:00 p.m. – 9:30 p.m.	Lawn Bowlers Self-practice & Club's Training
Sunday and Public Holidays	10:00 a.m. – 12:00 noon	Lawn Bowlers Self-practice
	2:30 p.m. – 6:30 p.m.	<ul> <li>Lawn Bowler Roll-up</li> <li>Remaining rinks, when available, can be used for Self-practice by other lawn bowlers</li> <li>Prior approval from KBGC Office is required for reservation of specific rinks for other purposes</li> </ul>

To register for the Roll-up, Bowlers are required to register one day before with the Club Office by WhatsApp 9135-6739 or phone at 2368-7733. No designated rink will be assigned.

## 使用草地滾球場的最新安排(由 2023 年 12 月 7 日生效)

執行委員會決定重新安排草地的開放時間如下:

星期	草場開放時間	安排詳情
星期二	正午 12 時至晚上 6 時	草地滾球員自行練習 或 友誼比賽
	晚上6時半至晚上9時	只用作本港公開賽事 • 可提前向寫字樓申請預留使用指定球道
星期四	正午12時至下午2時半	草地滾球員自行練習
	下午2時半至晚上6時	聯賽草地滾球員練習
	晚上6時至晚上9時半	草地滾球員自行練習 及球會訓練班
星期日及公眾假期	上午 10 時至正午 12 時	草地滾球員自行練習
	下午2時半至晚上6時半	草地滾球員練習   剩餘球道可供草地滾球員自行練習   如有特別原因,可提前向寫字樓申請預留使用指定球道

球員如有意參加集體或聯賽練習,可於練習前一天 WhatsApp 致 9135-6739 或致電會所寫字樓 2368-7733 作登記,並不設指定球道。

TSE Kee Fat, David Bowls Convenor

123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Fax: 2367-5123 E-mail: info@kbgc.com.hk NOTICE/KBGC/2023/067